
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 9. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 107
Kender ministeren til danske øer, der ikke er interesseret i at få indført den
fulde landevejsmodel til 281 mio. kr., som Dansk Folkepartis ordfører for land-
distrikter og øer, Mette Hjermind Dencker, giver udtryk for i artiklen ”Udtalelse
undrer på Ærø” i Fyns Amts Avis 6/6-16?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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